
Referat fra bestyrelsesmøde i Bjerringbro Tennisklub d.29.11.2011

 

Ad1 – siden sidst:

Franko har deltaget i flere møder angående den nye Bjerringbro idrætspark. Tennisklubben skal sammen 
med andre klubber forestå en indsamling blandt byens borgere. Vi har fået tildelt et område ved Stendalen. 
Franco kontakter evt. medlemmer i området der kan hjælpe med indsamlingen i februar måned 2012.

Claus har deltaget i møder med DTF og JTU i Vi borg. Her blev vi præsenteret for en ny boldaftale med Head 
som vi vil benytte os af næste år. Seb tager kontakt til boldfirmaet. Videre blev vi præsenteret for et nyt 
koncept ”voksenintroduktion” som tennisforbundet har lanceret i 2011. Vi satser på at være med fra næste 
sæson. Claus har kontakt med DTF.

Ad2 – Indsamling:

Se ovenstående.

Ad3 – medlemsundersøgelsen:

Jan forelagde resultaterne af den medlemsundersøgelse klubben lavede i efteråret. Der var indkommet 
28 besvarelser. De pegede alle i retning af at vi gør det godt i relation til de aktiviteter vi allerede har gang 
i. Der var ikke umiddelbart ønsker om nye aktiviteter, men vi satser på i forbindelse med den kommende 
sæson at lancere bl.a voksenintroduktion og muligvis kvindeaftener.

Ad4 – Økonomi:

Klubbens økonomi har det godt bl.a på grund af en god sommerskole og Grundfos OL. Jan arbejder videre 
med on-line indbetaling af bl.a kontingent via klubbens hjemmeside. I den sammenhæng blev det vedtaget, 
at hæve kontingentet for voksne med 25.- til 675.- til dækning af de øgede omkostninger i forbindelse med 
on-line betalingen.

Ad5 – evt.

Det blev besluttet, at indkøbe nye pokaler til klubmesterskaberne. Seb står for indkøb.

Næste bestyrelsesmøde skal handle om visioner i tennisklubben.

Ib forlader bestyrelsen ved den kommende generalforsamling. Ib kontakter Manfred angående nyt 
besttyrelsesmedlem med ansvar for bl.a banerne. 


